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PROTOKÓŁ Nr 31/20 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 
Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 19 listopada 2020 r. 
godz. 14.00 

 
 

Obecni na posiedzeniu KSS – 5 członków Komisji: 
 

1. Bruździak Jacek 

2. Jarosz Janusz 

3. Majak Violetta 

4. Łobos Mariusz 

5. Murawski Bogdan 
 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 1 członek Komisji: 
 

1. Kurnyta Danuta 
 
 

Posiedzenie otworzył i prowadził Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych Bogdan 

Murawski, która przedstawił proponowany porządek obrad: 
 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

Gminy Miejskiej Kamienna Góra z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021” –

88.2020 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do 

Partnerstwa powołanego do realizacji projektu pn. „Wymiana dotychczasowych 

wysokoemisyjnych źródeł ciepła w domach jednorodzinnych i mieszkaniach w 

domach wielorodzinnych, na obszarze Gminy Czarny Bór, Gminy Miejskiej 

Kamienna Góra, Gminy Kamienna Góra, Gminy Stare Bogaczowice oraz 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój” – 89.2020 
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 

aglomeracji Kamienna Góra – 90.2020 
7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi odebranymi z 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra oraz 

ustalenia wysokości stawki tej opłaty – 91.2020 
8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości – 92.2020 
9. Zapoznanie się z opinią KSWiP w sprawie ponownej skargi na Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Nr 1 w Kamiennej Górze- BRM.1510.1.2.2020 
10. Zaopiniowanie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Nr 1 w Kamiennej Górze – BRM.0013.9.2020 
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11. Zapoznanie się z odpowiedzią Sekretarza Miasta oraz Wydziału Organizacyjnego 

na wniosek Komisji GKiM – BRM.0003.97.2020 
12. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Skarbnika Miasta na zapytanie radnego Ł. 

Sławińskiego – BRM.0003.110.2020 
13. Zapoznanie się z uchwałą nr VI/84/2020 Składu Orzekającego RIO we Wrocławiu 

z dnia 30 października 2020 roku w sprawie opinii o przedłożonej przez Burmistrza 

Miasta Kamienna Góra informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta 

Kamienna Góra za I półrocze 2020 roku – BRM.0012.6.23.2020 

14. Zapoznanie się z pismem z Kancelarii Prawnej Leśny i Wspólnicy dot. Wyjaśnień 

nt. obligacji papierami wartościowymi – BRM.0012.6.24.2020 
15. Zapoznanie się z Informacją o przyznanych dotacjach w ramach „Programu 

współpracy Gminy Miejskiej Kamienna Góra z organizacjami pozarządowymi’ – 

BRM.0012.6.27.2020 

16. Zapoznanie się z odpowiedzią Prezesa Zarządu Spółki Mieszkaniowej na wniosek 

Komisji GKiM – BRM.0003.102.2020 

17. Zapoznanie się z odpowiedzią na wniosek Kierownika Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami  – BRM.0003.104.2020 
18. Zapoznanie się z analizą oświadczeń majątkowych – BRM.0043.3 – 
19. Zapoznanie się z pismem Zarządu ROD Różanka- BRM.0005.7.2020 

 

21. Sprawy różne. 
22. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 
 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
 

Przyjęto protokół z poprzedniego posiedzenia. 
 

Ad.4. – 88.2020 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik 

Wydziału Promocji i Polityki Społecznej Natalia Mataczyńska /zał. Nr 1 do 

protokołu/. 

 

Kierownik Wydziału PPS N. Mataczyńska wyjaśniła, iż projekt uchwały zgodnie  

z ustawą musi zostać podjęty przez Gminę Miejską Kamienna Góra do 30 listopada br. 

Dodała również, że podczas konsultacji społecznych nie zostały wniesione uwagi do 

projektu programu. Suma wydatków pozostaje taka sama, jak w 2020 r. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały - jednogłośnie. 
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Ad. 5. 89.2020 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił i szczegółowo omówił 

Wiceprzewodniczący KSS Bogdan Murawski /zał. Nr 2 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały - jednogłośnie. 
 
 

Ad.6. – 90.2020 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik 

Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Magdalena Bręśkiewicz 

/zał. Nr 3 do protokołu/. 

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz wyjaśniła, iż konieczność podjęcia uchwały 

wynika ze zmian Prawa Wodnego z dniem 1 stycznia 2021 r. dezaktualizacyjnej się 

uchwały Wojewody. Dodała również, że każdy obszar Gminy Miasta Kamienna Góra 

musi zostać wpisany do aglomeracji oraz musi zostać wykazany obowiązek wykonania 

sieci kanalizacyjno - sanitarnej. 

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały - jednogłośnie. 
 
 

Ad. 7 –91.2020 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Magdalena 

Bręśkiewicz /zał. Nr 4 do protokołu/. 

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz przedstawiła nowy plan rzeczony 

przygotowany przez Spółkę Sanikom. Wzrost cen odpadów z 220 zł na 260 zł za  

1 tonę odpadów za 1 miesiąc. Została przygotowana prognoza na 2021 r., zawierająca 

ilość odpadów, mnożnik i wartość, która wynosi 4 872 132 zł. Po weryfikacji ilości 

osób, które złożyły deklaracje o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz po pomnożeniu przez odpady stawka wynosi 28 zł. 

 

Wiceprzewodniczący KS Bogdan Murawski zapytał, kiedy kwota znów wzrośnie, na 
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jak długo pozostanie 28 zł ? 

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz odpowiedziała, że nie wiadomo na jak 

długo pozostaną takie kwoty. Rząd podjął działania zmierzające do zahamowania 

wzrostu cen. Mówi się o zmniejszeniu kosztów magazynowania odpadów oraz  

o wydłużeniu czasu ich magazynowania. Spółka Sanikom została zobowiązana do 

wykonania systemu naprawczego. W przyszłym roku kończy się umowa in house na 

odbiór i transport odpadów. Zostanie przeprowadzone postępowanie przetargowe. 

Zdaniem Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz odbiór odpadów 

wielkogabarytowych powinien odbywać się co dwa tygodnie. 

 

Radny J. Jarosz zapytał co Miasto będzie robić z osobami, które nie płacą za odbiór 

odpadów? 

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz odpowiedziała, że Wydział IOŚ wystawia 

upomnienia i przekazuje sprawy do komornika. W ostatnim czasie wydział wystawił 

około 2 tyś. upomnień. 

 

Radny J. Jarosz zapytał, co z osobami, które nie zgłaszają osób wynajmujących 

mieszkania, i które nie złożyły deklaracji? 

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz odpowiedziała, że zarządcy powinni 

weryfikować złożone deklaracje. Wydział IOŚ weryfikuje informacje zawarte  

w złożonych deklaracjach w odniesieniu do meldunków. Sprawdzane są również 

deklaracje zerowe. Oprócz zarządców są również prywatne nieruchomości.  

W styczniu i lutym tego roku pracownicy chodzili po mieszkaniach i sprawdzali, czym 

lokatorzy palą w piecach. Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz uznała, że w 

przypadku weryfikacji liczby lokatorów w mieszkaniach, trzeba by było zrobić 

podobnie. 

 

Radny J. Jarosz uznał, że najlepszym sposobem była by weryfikacja na podstawie 

zużycia wody. 

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz odpowiedziała, że jest to metoda 
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czasochłonna, która stosowana jest w dużych miastach, gdzie jest dużo turystów  

i studentów. Jest to kwestia przeorganizowania pracy wydziału. Kierownik Wydziału 

IOŚ M. Bręśkiewicz zapewniła, że jeżeli Rada Miasta będzie chciała przedstawienia 

projektu zmiany metody naliczania opłat za odbiór odpadów, to zostanie to zrobione. 

Należałoby powołać dwie osoby, które będą chodziły od mieszkania do mieszkania  

i sprawdzały ilość osób zamieszkałych, i które złożyły deklaracje. 

 

Radna V. Majak przypomniała, że Komisja Budżetu, Strategii i Rozwoju złożyła 

wnioskowała o opinię radcy prawnego w sprawie podania ilości zużytej wody w danej 

nieruchomości. 

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz odpowiedziała, że wg Wodociągów jest to 

przetwarzanie danych osobowych. 

 

Radny J. Bruździak zapytał, czy w Spółce Sanikom wprowadzono działania 

zmierzające ku oszczędności. 

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz odpowiedziała, że wszelkie informacje 

zostaną przedstawione na spotkaniu z Burmistrzem Miasta Januszem Chodasewiczem 

w poniedziałek 23 listopada o godzinie 14:30. 

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 

 

Ad. 8. –92.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Magdalena 

Bręśkiewicz /zał. Nr 5 do protokołu/. 

  

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 
 
 

Ad.9.  – BRM.1510.1.2.2020. 
 

Komisja zapoznała się z ww. opinią /zał. Nr 6 do protokołu/.  
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Ad.10. – BRM.0013.9.2020 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił i szczegółowo omówił 

Wiceprzewodniczący KSS Bogdan Murawski /zał. Nr 7 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały - jednogłośnie. 
 

 

Ad.11.  – BRM.0003.97.2020 
 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 8 do protokołu/.  
  

Ad.12. – BRM.0003.110.2020 
 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na zapytanie radnego Ł. Sławińskiego 

 /zał. Nr. 9 do protokołu/. 

  

Ad. 13.- BRM.0012.6.23.2020 
 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 10 do protokołu/.
  

Ad. 14. -BRM.0012.6.24.2020 
  

Komisja zapoznała się z ww. informacją /zał. Nr 11 do protokołu/. 
 

Ad. 15. -BRM.0012.6.27.2020 
 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 12 do protokołu/. 
 

Ad. 16. – BRM.0003.102.2020 
  

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 13 do protokołu/. 

 

Ad. 17. – BRM.0003.104.2020 
 

Komisja zapozna się z ww. odpowiedzią na wniosek indywidualnie /zał. Nr 14 do 

protokołu/. 

Jednocześnie Komisja zwróciła się z prośbą o przesłanie dokumentów drogą 

elektroniczną. 

  

Ad. 18. – BRM.0043.3.2020 
 

Komisja zapoznała się z ww. analiza oświadczeń majątkowych /zał. Nr 15 do 

protokołu/. 

 



7 
 

Ad. 19. – BRM.0005.7.2020 

 

Komisja zapozna się z ww. pismem na kolejnym posiedzeniu Komisji, tj. 26 listopada 

2020 r. o godzinie 14.30. 

 

Ad. 20. Sprawy różne 
 

Komisja Spraw Społecznych zwraca się z zapytaniem, czy wniosek Komisji dotyczący 

powołania członka Rady Miasta do składu Komisji Konkursowej zostanie 

uwzględniony? 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie. 

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 

 

 

Ad.22. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 
 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska 
 

           Przewodnicząca KSS 
 

              /-/ Danuta Kurnyta 
 
 


